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OSNOVNA ŠOLA 
LUDVIKA PLIBERŠKA MARIBOR 

 
2000 MARIBOR, Lackova cesta 4 

Telefon: 02/42-12-802 
Faks: 02/42-12-812 

Elektronska pošta: 
tajnistvo-ludvika.mb@guest.arnes.si 

 
 
Datum: 16. 6. 2022 

  
Štev.: 900-1/2022/5 

ZAPISNIK 
6. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2021/2022  

Sestanek je bil v četrtek,  16. 6. 2022, ob 16.00 izven šole. 
 

Prisotni: Na sestanku je bilo prisotnih 9 predstavnikov Sveta staršev, ravnateljica 
šole Lidija Todorović in pomočnica ravnateljice Vera Kožuh ter 3 učiteljice (Brigita 
Godec Kopčič, Katja Stajnko in Martina Potrč)  in organizatorka šolske prehrane 
Lidija Kropf.  
 
Sestanek je vodil predsednik Sveta staršev gospod Aleš Čertalič. 
 
Lista prisotnosti je priloga zapisnika. 
 

Dnevni red: 

Toč. Tema 

1. 
Potrditev dnevnega reda 

2. 
Potrditev zapisnika 5. sestanka Sveta staršev 

3. 
Poročilo ravnateljice o rezultatih NPZ za leto 2021/22 

4. 
Poročilo po oddelkih 

5. 
Razno 

 

K 
točki 

Zapisnik  
Opombe 

 Gospod Čertalič je najprej pozdravil prisotne. Obvestil jih je o 
predstavnikih, ki so se opravičili. 
 

 

1. Vseh 9 prisotnih predstavnikov Sveta staršev je soglasno javno z 
dvigom rok potrdilo predlagan dnevni red. 
 

 

2. Vsi prisotni predstavniki Sveta staršev so soglasno javno z dvigom rok 
potrdili zapisnik 5. sestanka. Predlog je bil poslan predstavnikom po 
elektronski pošti. 
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3. Glede NPZ-jev smo ugotavljali, da je obdobje Covida slabo vplivalo na 
bralno kondicijo otrok. Bralna pismenost je trenutno najšibkejša točka 
pri otrocih, zaradi česar so bili letošnji rezultati NPZ-jev kar nekaj 
slabši. Še vedno pa smo bili kot šola na nacionalnem nivoju v 3. 
razredu 4% NAD povprečjem. V času korone je upadlo tudi aktivno 
sodelovanje otrok pri bralni znački in domačem branju. 
 

 

4. Predstavniki so poročali: 
5. b – brez posebnosti. Pohvali se izvedba šole v naravi in striktno 
pravilo brez telefonov v vseh razredih. 
7. b – predstavnica opozori na pomanjkljivosti v napovedanem 
spraševanju. Včasih učitelji ne sledijo dogovorjenemu spraševanju, 
včasih pa starši pišejo opravičila, ko se otroci izmikajo napovedanim 
terminov. Poudari se težava z prehrano, pri čemer se dogovorimo, da 
je potrebno otroke navaditi, da takoj povejo, če kaj ni v redu, ker ne 
starši ne učitelji, ne morejo presojati stvari po 1 mesecu, kaj je bilo 
dotični dan narobe. 
1. a – brez posebnosti. 
6. b – brez posebnosti z izzivi. 
1. b – brez posebnosti. 
3. a – brez posebnosti. 
9. a – predstavnica se je zahvalila za lepo sodelovanje. Izpostavila je 
prisotnost VSEH učencev na valeti in zelo dobro izvedbo. Tudi 
prisotni učitelji so pohvalili posamično predstavitev po razredih 
(predvsem ni bilo motenja posameznikov, ki so odhajali, ker so 
njihovi otroci že zaključili z predstavo). 
8. c – brez posebnosti. 
8. b – brez posebnosti. 
6. c - brez posebnosti. 
6. b – brez posebnosti. 
8. a – prošnja za analizo uporabe eAsistenta (koliko graj in pohval, je 
bilo vpisanih v sistemu – samo številčno). Kot drugo točko, pa je 
predstavnica poslala vprašanje glede izvedbe skupin pri predmetih 
matematika, angleščina, slovenščina. Delo v manjših skupinah je 
določeno iz strani ministrstva in jih zato na šoli izvajamo. Starši pa 
opažajo slabosti takšnega načina dela: otroci niso enako povezani z 
vrstniki in je v primeru izostanka težje pridobiti manjkajočo snov. 
Pojavljajo se težave zaradi mešanja večjega števila otrok v času 
epidemije – poveča se riziko za številčnejše število otrok v karanteni. 
Neenakomerno podajanje snovi in prostorska stiska zaradi večjih 
potreb po prostorih. Neenakomerno podajanje snovi ni možno, ker 
učitelji vsakodnevno sodelujejo in se usklajujejo.  
2. c brez posebnosti. 
3. c brez posebnosti. 
 

 

5. Pod točko razno so svoja mnenja predstavili tudi prisotni učitelji. Po 
posameznem področju so predstavili svoje delo in izzive, ki jih vidijo 
za prihajajoče šolsko leto. Tako smo skupaj ugotavljali, da so se 
začele izvajati nekatere želje staršev, o sodelovanju na tekmovanjih 
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pri čemer je bila učiteljica, ki je odgovorna za izvedbo zelo pozitivno 
presenečena nad dobrimi rezultati.  
Na področju prehrane se izvajajo premiki k uvajanju zdrave lokalne 
prehrane in ozaveščanju otrok. Potrebno bo še nekaj  časa, preden 
bodo otroci sprejeli zdrav način prehrane, vendar pa je dosti odvisno 
tudi od pristopa staršev do omenjene tematike. 
 

 Sestanek smo zaključili ob 19.00. 
 

 

Priloge: 

⮚ vabilo na sejo Sveta staršev; 

⮚ lista prisotnih; 
 
Zapisala pomočnica ravnateljice:                             Predsednik Sveta staršev: 
              Vera Kožuh                              Aleš Čertalič 


